



## HEALTH, SAFETY AND ENVIRONMENT (HSE) POLICY

### POLICY

NovaAir conducts its business responsibly and in a way that protects the health and safety of its employees, its customers, the public, and the environment.

### PRINCIPLES

- 01** All accidents and injuries are preventable.
- 02** Safety performance is the responsibility of the person in charge.
- 03** Our employees and contractors take ownership and obligation for their own safety and that of others.
- 04** Safety is a prerequisite of hiring and employment.
- 05** Incident reporting as well as root cause analysis and sharing are effective means to continuous improvement.
- 06** Commitment to safety and sustained efforts will yield results.

### EXPECTATION

To implement and maintain the reasonable assurance programs, NovaAir Will:

- 01** Comply with all applicable local government and internal health, safety, and environmental requirements.
- 02** Design facilities and conduct operations in a way that avoids unacceptable risk to human health, safety, and the environment.
- 03** Produce and sell products that, if manufactured, used, handled, stored, distributed, and disposed of using NovaAir's product safety communications and common safety practices, do not present an unacceptable risk to human health, safety, or the environment.
- 04** Remain committed to a continuous improvement process for safety, health, and environmental matters.

### COMMITMENT

Remain committed to a continuous improvement process for safety, health, and environmental matters.

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Charlene Quek".

Charlene Quek  
Managing Director – NovaAir Southeast Asia



## 健康、安全与环境（HSE）政策

### 政策

NovaAir 以负责任的方式开展业务，保护员工、客户、公众和环境的健康与安全。

### 原则

- 01** 所有事故和伤害都是可以预防的。
- 02** 安全绩效由负责人负责。
- 03** 我们的员工和承包商对自己和他人的安全承担责任和义务。
- 04** 安全是招聘和雇佣的前提。
- 05** 事故报告、根本原因分析和信息共享是持续改进的有效手段。
- 06** 对安全的承诺和持续的努力将会产生成果。

### 期望

为了实施和维护合理保证计划，NovaAir 将：

- 01** 遵守所有适用的地方政府和内部健康、安全与环境要求。
- 02** 设计设施并开展操作，以避免对人类健康、安全和环境造成不可接受的风险。
- 03** 生产和销售产品，如果按照 NovaAir 的产品安全沟通和通用安全实践进行制造、使用、处理、储存、分发和处置，则不会对人类健康、安全或环境造成不可接受的风险。
- 04** 持续致力于安全、健康和环境事务的改进过程。

### 承诺

继续致力于安全、健康和环境事务的持续改进过程。

Charlene Quek

常务董事 – NovaAir 东南亚



## POLISI KESELAMATAN, KESIHATAN, DAN PERSEKITARAN (KKP)

### POLISI

NovaAir menjalankan perniagaannya dengan bertanggungjawab dan dengan cara yang melindungi kesihatan dan keselamatan pekerjanya, pelanggan, orang awam, dan persekitaran.

### PRINSIP

- 01** Semua kemalangan dan kecederaan adalah boleh dicegah.
- 02** Prestasi keselamatan adalah tanggungjawab orang yang bertanggungjawab.
- 03** Pekerja dan kontraktor kami mengambil tanggungjawab dan kewajiban untuk keselamatan mereka sendiri dan juga keselamatan orang lain.
- 04** Keselamatan adalah syarat asas untuk pengambilan pekerjaan.
- 05** Melaporkan insiden serta analisis punca dan berkongsi adalah cara yang berkesan untuk penambahanbaik yang berterusan.
- 06** Komitmen terhadap keselamatan dan usaha yang berterusan akan memberikan hasil.

### HARAPAN

Untuk melaksanakan dan mengekalkan program jaminan yang munasabah, NovaAir akan:

- 01** Mematuhi semua keperluan kesihatan, keselamatan, dan persekitaran kerajaan tempatan dan dalaman yang berkaitan.
- 02** Mereka bentuk kemudahan dan menjalankan operasi dengan cara yang mengelakkan risiko yang tinggi kepada kesihatan manusia, keselamatan, dan persekitaran.
- 03** Menghasilkan dan menjual produk yang, jika dihasilkan, digunakan, dikendalikan, disimpan, diedarkan, dan dilupuskan mengikut komunikasi keselamatan produk NovaAir dan amalan keselamatan yang biasa, tidak membawa risiko yang tidak dapat diterima kepada kesihatan manusia, keselamatan, atau persekitaran.
- 04** Terus komited kepada proses penambahbaikan berterusan bagi keselamatan, kesihatan, dan perkara-perkara persekitaran.

### KOMITMEN

Terus komited kepada proses penambahbaikan berterusan dalam hal keselamatan, kesihatan, dan persekitaran.

Charlene Quek  
Pengarah Urusan – NovaAir Southeast Asia